
Aan het college van B&W,

Alkmaar, 12-04-2016.

Betreft: Schriftelijke vragen, artikel 42 RvO,over sluitingstijden HAL25

Half februari dit jaar ontvingen wij een memo over de sluitingstijden van HAL25. Hierin 
werd de raad geïnformeerd over het afwijzen van het verzoek van HAL25 om de 
sluitingstijden te verruimen. 

Echter in de onlangs vastgestelde horecanota staat opgenomen dat voor HAL25, samen 
met het poppodium en de Grote Kerk, een uitzondering gemaakt wordt wat sluitingstijden 
betreft ten opzichte van de overige paracommerciële horeca. Hieronder de tekst zoals die 
in de nota is opgenomen:

“Er is een categorie paracommerciële horeca die niet goed past binnen de bijzondere 
bepalingen zoals vastgelegd in de Apv. Het gaat om cultuurinstellingen die een groot 
publiek bedienen zoals het Poppodium, Hal 25 en de Grote Kerk. Deze instellingen 
bedienen een specifieke doelgroep en vullen een niche binnen de horecaconcepten die 
niet vergelijkbaar is met de commerciële horeca en vervullen een rol in het aanbod van 
horeca in Alkmaar. Voor deze specifieke paracommerciële horeca wordt een uitzondering 
gemaakt wat sluitingstijden betreft ten opzichte van de overige paracommerciële horeca.”

Hierover heeft GroenLinks de volgende vragen aan het college:

1) Is het college het met GroenLinks eens dat het besluit om het verzoek om 
verruimen van de sluitingstijden van HAL25 niet te honoreren in gaat tegen de door 
de raad aangenomen horecanota? Zo nee, waarom niet?

2) Is het college het met GroenLinks eens dat de argumentatie zoals gebruikt in het 
memo om het verzoek van HAL25 af te wijzen geen nieuwe inzichten bevat 
vergeleken met de argumentatie die in de horecanota gebruikt is om o.a. voor 
HAL25 juist een uitzondering te maken? Zo nee, wat zijn deze nieuwe inzichten?

3) Is het college bereid om het verzoek van HAL25 opnieuw te bekijken en in lijn van 
de horecanota te beoordelen?

4) Kan het college bevestigen dat de uitzondering wat sluitingstijden betreft, zoals 
genoemd in de horecanota, voor het poppodium en de Grote Kerk gegarandeerd 
blijven.

We kijken uit naar de beantwoorden van de vragen.

Vriendelijke groet namens de fractie van GroenLinks,
Bastiaan de Leeuw


